



REFERAT
af bestyrelsesmødet
i
ØRNEHØJ GOLFKLUB
mandag den 9. oktober 2017.

Tilstede ved bestyrelsesmødet var, Morten Bech, Jørgen Christiansen, Kim Johansen, Claus Brynaa, Mette Prip, Dennis Christensen og Lisa Bergmos. Afbud: Lars Skovsgaard.

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Referatet fra bestyrelsesmøde den 10. september 2017 blev godkendt og underskrevet.

2. Erindringsliste

Punkt 1: Sortering og opdeling af skraldaffald på banen. Kim Johansen og Claus Brynaa har gennemgået skraldespandene på banen samt ved og i gårdspladsen. Fremover bliver der skraldespande på hvert andet hul. Skraldespandene skal her i vinterperioden ind og males. Der skal fremover sorteres affald. Ved syv huller vil der blive opsat et pilehegn, hvor der på den ene side vil være skraldespande og den anden side en bænk. Punktet bliver stående.

Punkt 2: kommunikation. Punktet bliver stående.

Punkt 3: Ombygning af kontor/greenfee området samt ansøgning om tilladelse til udvidelse af udslagshallen. Orientering under hus og byggeudvalg.

3. Formanden har ordet.

Siden sidst: Den 17. september har der været frivillig/udvalgsmatch med 60 deltagere. Dagen er tilegnet de frivillige og øvrige der har ydet en ekstra indsats for klubben. Det var en rigtig god dag, med match, spisning og præmieuddeling, hvor der var 20 præmier i hver række. Det er ønskeligt at der næste år vil være flere deltagere.

I forbindelse med at Bjarne Heilesen har sat ejendommen Lundegårde 60 til salg er det aftalt, at der overdrages 533 m² til klubben. Arealet består af den trekant der er efter vejen og ind til hul 19.



Herreklubben har spurgt om det er i orden at sløjfe § 3 i herreklubbens vedtægter, idet der i klubbens vedtægter er indført at klubben tidligere har fået støtte fra EU og åbenhed i forhold til spil på banen. Tilbage meldingen til herreklubben er at det er i orden at slette § 3. Det undersøges nu om det er muligt at slette klubbens vedtægter § 12 og § 15.

Kommende arrangementer: Lars Skovsgaard deltager i dag i SGN mødet i Hvalsund. Den 24. oktober er der DGU regionalmøde i Frederikshavn, her deltager Morten Bech og Claus Brynaa.

Diverse: Jørgen Christiansen gennemgår resultaterne af Golfspilleren i Centrum på næste bestyrelsesmøde.

4. Økonomi, budget og medlemstal

Jørgen Christiansen gennemgik regnskabstallene fra september måned og tallene er bedre end budgetteret. På banebudgettet er der nogle større udgifter på reparation af fairwayklipper, der skal have nye cylindere og underknive samt reparation af 4700 roughklipperen. Reparationerne er indeholdt i budgettet.

Der er kommet en ansøgning fra greenkeeperne om at få to nye greenklippere. De to vi har i dag vil så blive sat over som teestedklippere. Bestyrelsen drøftede dette og besluttede, at der indkøbes en maskine i år og en til næste år. Der er i år hensat beløb til maskinudskiftning.

Der er 1.410 medlemmer og 23 prøvemedlemmer. Der er på nuværende tidspunkt en nettoudmeldelse pr. 31.12. på 31 medlemmer.

5. Nyt fra sekretariatet.

Der er indkøbt og opsat lamelgardiner til klubhuset.

Der indhentes tilbud på nyt alarmsystem, anlægget er ved at være 10 år gammelt og står for en udskiftning.

6. Information fra udvalgene v/udvalgsformanden.

Hus-og byggeudvalget v/Morten Bech: Kontrakten med CBS byg er underskrevet. Arbejdet starter som planlagt den 6. november og forventes afsluttet fire uger efter. Da vi ikke har modtaget svar på om vi kan få arkitekttegningerne i et reviderbart format, vil der i næste nyhedsbrev blot være en tegning der viser rumfordelingen i skitseform.

Men hensyn til tilbygningen af Driving Range er der efter henvendelse fra Aalborg Kommune indsendt arealbeskrivelse på tilbygningen samt tegning over hvordan Driving Range skal være beliggende i forhold til klubbygningerne.



Sponsorudvalget v/Lars Skovsgaard: Afbud. Der har været møde med Sydbank og hovedsponsoratet forlænges næste år. Når kontrakten underskrives skal der sendes pressemeddelelse til aviserne samt foto hvor Morten Bech og Claus Starbæk Johansen underskriver den nye kontrakt.

Regel- og handicap v/Kim Johansen: Hjemmesiden under regel og handicap er nu blevet opdateret. Det er Knud Erik Bonderup der sørger for skønsmæssig opregulering. Udvalget vil deltage i infomøde i februar 2018 om de nye golfregler der træder i kraft i 2019.

Turneringsudvalget v/Mette Prip: Arbejdsudvalget under turneringsudvalget bestående af: Tommy Bitsch, Jens Elung, Lars Bonde, Lisa og Mette Prip, har udarbejdet et forslag til løsning omkring elite/regionsgolf. Der mangler at få udarbejdet match proportionerne, inden det er helt færdigt. Bestyrelsen godkendte det fremlagte oplæg.

Der er Luk og Sluk match søndag den 22. oktober.

Baneudvalget v/Claus Brynaa: Bestyrelsen havde fået tilsendt forslag om udvidelse af hvid/gul teested bagud på hul 12, bestyrelsen godkendte udvidelsen.

Der er 5 punkter på beplantningsplanen der har prioritet 1 der vil blive gennemført i år. Desuden vil der ske en forlængelse af hul 8 bagud fra gul teested samt hævning af den forreste del på rød teested.

Da der skal nye teested skilte op, blev det drøftet muligheden af helt at sløjfe teestedskiltene på banen og så kun angive hulnummeret på skiltene. Der skal så udarbejdes en god baneguide til brug for greenfee spillerne. Der arbejdes videre hermed.

Greenen(udvidelsen) på hul 10 åbnes først til sæsonstart 2018.

7. Eventuelt.

Det blev aftalt at forsøge at beholde en greenkeeper en ekstra måned, idet det ønskes at få bund i alt ukrudt i og omkring klubhuset.

Båltaler til Sct. Hans næste år er Claus Starbæk Johansen fra Sydbank.

Der er Stormøde tirsdag den 5. december 2017, kl. 19.00.

Bestyrelsesmødet i december starter kl. 17.00 med efterfølgende julefrokost med ægtefælle/partner.

Der er indkøbt et til brændeskur samt to tårne brænde. Det ene tårn skal flyttes væk fra gården, hvilket greenkeeperne sørger for.



8. Næste møde.

Mandag den 13. november 2017 kl. 17.15.

Som referent
Lisa Bergmos